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PROJEKT 

P R O T O K Ó Ł  NR VI/2024 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  30 października 2024 r.  w sali Urzędu Gminy           

 w Kotlinie w godz. od 13.00 do 14.07 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

        Otwarcia VI sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy Kotlin 

Dariusz Walczak, a następnie powitał: radnych, Wójta Gminy Kotlin Pawła 

Wyremblewskiego,  Skarbnika Gminy Alicję Andrzejewską  i sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 13 radnych, co 

wobec ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Nieobecni radni: Anna Kierczyńska i Robert Szyszka 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 

   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

    Przewodniczący Rady odczytał wniosek skarbniczki Alicji Andrzejewskiej o 

wykreślenie z porządku obrad 16 punktu pn. Podjęcie uchwały. zmieniającej uchwałę w 

sprawie zaciągnięcia przez Gminę Kotlin pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na realizację przedsięwzięcia pn. ”Zakup i 

montaż instalacji fotowoltaicznych na obiektach Gminy Kotlin”.  

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, który został przyjęty 

jednogłośnie, 13 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

ZA (13) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 
 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady z analizy  oświadczeń  majątkowych za 2023 rok. 

7. Informacja Wójta Gminy z analizy oświadczeń majątkowych za 2023 rok. 

8. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny  2023/2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na 2025 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek  podatku od nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Domu Kultury w Kotlinie i Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin.  
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej                        

w Kotlinie, ul. Dworcowa, stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania  wniosku według właściwości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania  wniosku według właściwości.   

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2024 rok. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Kotlin na rok 

2024. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotlin na lata 2024-2035. 

18. Zaopiniowanie wniosku Wójta Gminy  o dofinansowanie  budowy dróg transportu 

rolniczego. 

19. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z  V sesji Rady Gminy. 
 

     Przewodniczący Rady Dariusz Walczak poinformował, że   protokół z V sesji Rady 

Gminy zamieszczony został w systemie eSesja oraz wyłożony był na komisjach, sesji i 

dostępny w biurze Rady. Radni mogli zapoznać się z jego treścią i zgłosić uwagi.  

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący zarządził głosowanie o przyjęcie 

protokołu z sesji, bez odczytywania. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie, 13 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA (13) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przekazał Wójtowi Gminy: 

- 1 października pisemną interpelację radnej Dominki Kwiecińskiej, 

- 3 października uchwały podjęte przez Radę Gminy na wrześniowej  sesji oraz 

wnioski zgłoszone bezpośrednio na sesji przez sołtysów i radnych oraz wnioski 

zgłoszone na komisjach Rady. 

 

Poza tym poinformował, że uczestniczył: 

- 29 września w jubileuszowym koncercie 10-lecia Domu Kultury, 

- 3 października w uroczystości z okazji Dnia Seniora w Sławoszewie, 

- 11 października w 35-leciu budynku Szkoły Podstawowej w Kotlinie, 

- 22 października w spotkaniu w Jarocińskich Liniach Autobusowych, 
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- 15 października w uroczystości z okazji Dnia Edukacji Narodowej w Szkole 

Podstawowej Sławoszew zs. w Parzewie oraz był obecny przy wręczaniu nagród 

dla nauczycieli w Urzędzie Gminy, 

- 29 października w Spotkaniu przy jesiennym stole organizowanym przez KGW w 

Wysogotówku, 

Ponadto odbył kilka spotkań z wójtem w sprawach bieżących. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

       Wójt Paweł Wyremblewski poinformował, że uchwały podjęte przez Radę Gminy na 

wrześniowej sesji zostały przekazane 4 października br. do nadzoru prawnego Wojewody 

Wielkopolskiego i do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, zgodnie z zakresem 

nadzoru tych organów. 

W Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego ogłoszono uchwały będące 

aktami prawa miejscowego.  

    Wszystkie uchwały podjęte na  ostatniej  sesji wywieszono na tablicy ogłoszeń                    

w Urzędzie Gminy i umieszczono na stronie  BIP Gminy. 

 

       Od ostatniej sesji Rady Gminy zostały wydane zostały wydane trzy zarządzenia 

Wójta Gminy Kotlin   w sprawie zmiany budżetu Gminy na rok 2024. 

 

      Ponadto Wójt przedstawił informację o realizacji zadań inwestycyjnych oraz o 

aktualnie prowadzonych postepowaniach przetargowych. Informacja stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

    Wójt poinformował, że uczestniczył w: 

- wideokonferencji - Wielkopolska Akademia Nauki i Rozwoju, 

- koncercie z okazji 10 – lecia Domu Kultury w Kotlinie, 

- akcji Cała Polska czyta dzieciom w Bibliotece Publicznej w Kotlinie, 

- spotkanie z Janem Klemtem prezesem Fundacji Kuźnica im. Hugona Kołłątaja, 

- wystawie 100 Akordeonów otwierającej XIX Festiwal Solistów i Zespołów 

Akordeonowych 

- spotkaniu z posłem Janem Dziedziczakiem, 

- Dniu Seniora organizowanym przez Stowarzyszenie Emerytów i Rencistów, 

- spotkaniu z zarządem Starostwa Powiatowego, 

- Mszy Świętej i Koncercie Inauguracyjnym XIX Festiwalu Solistów i Zespołów 

Akordeonowych, 

- spotkaniu z dyrektorami szkół gminy Kotlin, 

- rozmowie z Teodorem Stępom Wiceprezesem Wałbrzychskiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej, 

- spotkaniu z Danielem Kalembom – Dyrektorem Oddziału Terenowego KOWR w 

Poznaniu, komendantem PSP w Jarocinie, Dyrektorem oddziału GDDKiA w 

Poznaniu, 

- uroczystościach z okazji 35–lecia budynku szkoły im. Marii Konopnickiej w Kotlinie, 

- uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej w Szkole Podstawowej 

Sławoszew, 
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- uroczystości wręczenia nagród Gminy Kotlin nauczycielom i dyrektorom z okazji 

Dnia Edukacji Narodowej, 

- spotkaniu włodarzy oraz członków Zarządu Stowarzyszenia Lider Zielonej 

Wielkopolski, 

- spotkaniu terenowym z przedstawicielami wspólnoty mieszkaniowej przy ul. Ks. 

Wawrzyniaka, 

- spotkaniu z kierownictwem Jarocińskich Linii Autobusowych odnośnie transportu 

międzygminnego, 

- rozprawie odnośnie odwołania w postępowaniu  pn.: Rozbudowa i modernizacja sieci 

wodno – kanalizacyjnej wraz z urządzeniami peryferyjnymi w Gminie Kotlin w 

Krajowej Izbie Odwoławczej w Warszawie, 

- Dniu Seniora organizowanym przez sołectwo Wilcza, 

- otwarciu koncertu finałowego XIX Festiwalu Solistów i Zespołów Akordeonowych w 

Kotlinie, 

- spotkaniu z Marszałkiem Rzeczpospolitej Polskiej Szymonem Hołownia,  

- licznych spotkaniach z: przewodniczącym Rady Gminy, radnymi, sołtysami, 

przedsiębiorcami, 

-  Codziennych spotkaniach z mieszkańcami.  

Ponadto udzielił jednego ślubu jako Kierownik USC. 

 

 

6. Informacja Przewodniczącego Rady z analizy  oświadczeń  majątkowych za 2023 

rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 24h ust. 3 i 4 ustawy o 

samorządzie gminnym radni kadencji poprzedniej i obecnej zobowiązani byli do złożenia 

oświadczeń majątkowych Przewodniczącemu Rady,  w następujących terminach: 

- 2 miesiące przed upływem kadencji, 

- do 30 kwietnia br. wg stanu na 31 grudnia 2023 r., 

- 30 dni od dnia złożenia ślubowania. 

W wymaganym ustawą terminie tj. 2 miesiące przed upływem kadencji i do 30 

kwietnia br. oświadczenia majątkowe złożyło 14 radnych poprzedniej kadencji. Jeden z 

radnych nie złożył oświadczeń ze względu na stan zdrowia. Jeden egzemplarz każdego 

oświadczenia majątkowego został przekazany Urzędowi Skarbowemu w Jarocinie w dniu 

29 lutego i 17 maja br. 

Wszyscy radni obecnej kadencji zobowiązani do złożenia oświadczenia 

majątkowego w terminie trzydziestu dni od dnia złożenia ślubowania  wywiązali się z 

ustawowego obowiązku i złożyli je w terminie. Po przeprowadzeniu analizy nie 

stwierdziłem w nich nieprawidłowości. Jeden egzemplarz oświadczenia wysłano w dniu 2 

lipca br. do Urzędu Skarbowego w Jarocinie.  

Wszystkie kopię oświadczeń majątkowych przekazałem w celu udostępnienia ich na 

stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy Kotlin. 

      Swoje oświadczenie majątkowe przekazałem w  dniu 5 czerwca br. Wojewodzie 

Wielkopolskiemu. Po przeprowadzonej analizie Wojewoda stwierdził braki i uchybienia 

formalne w  moim oświadczeniu, na które w dniu 25 września wysłałem stosowne 

wyjaśnienia. 

    W dniu 29 października br. wpłynęła z Urzędu Skarbowego w Jarocinie 

informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. Nieprawidłowości zostały 

stwierdzone w oświadczeniach 8 radnych: Dariusza Walczaka, Roberta Szyszki, Łukasza 

Kucharzaka, Mariana Niewiady, Hieronima Adamskiego, Tomasza Kosińskiego, 

Dominiki Kwiecińskiej i Zbigniewa Orpla. 
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Do informacji Przewodniczącego nie wniesiono uwag. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

7. Informacja Wójta Gminy z analizy oświadczeń majątkowych za 2023 rok. 

Wójt Paweł Wyremblewski poinformował, że działając na podstawie art. 24 h ust. 12 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym dokonał analizy oświadczeń 

majątkowych wobec: sekretarza, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy i osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta. 

W wyniku analizy stwierdzono, że: 

1) zobowiązanych do złożenia oświadczenia majątkowego było 11 osób; 

2) wszystkie osoby złożyły oświadczenie majątkowe w dwóch egzemplarzach w 

ustawowym terminie tj. do 30 kwietnia, na drukach zgodnych z obowiązującym wzorem 

oraz z kopią zeznania podatkowego  (PIT) za rok poprzedni; 

3) zgodnie z art. 24 h ust. 6 cytowanej wyżej ustawy jeden egzemplarz 

oświadczeń został przekazany do Urzędu Skarbowego w Jarocinie w dniu 22 maja 2024 r. 

4) w dniu 29 października br. wpłynęła z Urzędu Skarbowego w Jarocinie 

informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. Nieprawidłowości zostały 

stwierdzone w oświadczeniu kierownika GOPS-u w cz. A pkt II ppkt 4: nie podano 

powierzchni nieruchomości otrzymanych w spadku. 

Swoje oświadczenie majątkowe przekazał w  dniu 5 czerwca br. Wojewodzie 

Wielkopolskiemu. Po przeprowadzonej analizie Wojewoda stwierdził braki i uchybienia 

formalne w  jego oświadczeniu, takie jak nie określenie przynależności środków 

pieniężnych, dochodów i składników mienia ruchomego  do majątku odrębnego lub 

objętego małżeńską wspólnością majątkową. Przedstawione braki w jego oświadczeniu 

zostały sprostowane w formie wyjaśnień, które zostały wysłane w dniu 25 września do 

Wojewody. 

Wszystkie oświadczenia majątkowe zostały udostępnione w Biuletynie Informacji 

Publicznej Gminy Kotlin. 

Do informacji Wójta Gminy Kotlin o analizie oświadczeń majątkowych nie wniesiono 

uwag. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny  2023/2024. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że informacja bardzo szczegółowo omówiona została 

przez kierownika CUW w Kotlinie na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady w 

dniu 28 października br. 

Przewodniczący Rady pytał, czy są uwagi lub pytania informacji. Wobec braku uwag, 

Przewodniczący Rady uznał, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny  2023/2024 została przyjęta przez Radę. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił  przewodniczących komisji o przedstawienie opinii o 

projektach uchwał.  

        Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Dominika Szymczak oraz 

przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Robert Klubś 

poinformowali, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 28 października  br. 

wszystkie projekty uchwał, będące w porządku obrad sesji, zostały pozytywnie 

zaopiniowane. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na 2025 rok. 
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       Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr VI/42/2024 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na 2025 rok została podjęta 11 głosami „za” przy 2 

głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (11) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, 

Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, 

Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (2) Kwiecińska Dominika, Warmuz Grzegorz 

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek  podatku od 

nieruchomości. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr VI/43/2024 w sprawie określenia wysokości stawek  podatku od 

nieruchomości została podjęta jednogłośnie, 13 głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (13) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Domu Kultury w Kotlinie i Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr VI/44/2024 w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji 

kultury – Domu Kultury w Kotlinie i Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin została podjęta 

11 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (11) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz 

Grzegorz, Wesołek Monika 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (2) Wałkiewicz Radosław, Winiecki Józef 

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej                        

w Kotlinie, ul. Dworcowa, stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 
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Uchwała nr VI/45/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej  w Kotlinie, ul. Dworcowa, stanowiącej własność Gminy Kotlin została podjęta 

jednogłośnie, 13 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (13) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania  wniosku według właściwości. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr VI/46/2024 w sprawie przekazania  wniosku według właściwości została 

podjęta jednogłośnie, 13 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (13) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania  wniosku według właściwości.   

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr VI/47/2024 w sprawie przekazania  wniosku według właściwości została 

podjęta jednogłośnie, 13 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (13) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2024 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr VI/48/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2024 rok została podjęta jednogłośnie, 13 głosami „za” i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (13) 
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Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Kotlin na rok 

2024. 

Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały  

polegające na wprowadzeniu następujących zmian: 

1) w załączniku nr 1 wprowadza się dochody: 

- 85504-2690- umowa z Wojewodą Wielkopolskim na rządowy program wsparcia 

rodziny „ASYSTENT Rodziny w 2024r. - 8.835,60 zł, 

- 01043-0970 – nie dokonujemy zmiany ( nie umniejszamy dochodów o kwotę 

370.000,00 zł) 

- 70005-0770 - nie dokonujemy zmiany ( nie umniejszamy dochodów o kwotę 

110.000,00 zł) 

-  90001-0830 – zmniejszamy o kwotę 170.000,00 zł 

 

2) w załączniku nr 2 wprowadza się następujące zmiany: 

- 85504-4170 – (+) 8.835,60 zł umowa ASYSTEN RODZINY, 

- 01043-4210 – (+) 10.000,00 zł (materiały przy remoncie sieci wodociągowej) 

- 01044-4300 – (+) 20.000,00 zł ( planowane 10.000,00 zł), 

- 40002-4390 – (+) 4.000,00 (analizy wody) 

- 60016-6050 – (+) 5.000,00 zł („Budowa chodnika na Poniatówkę w Woli Książęcej”), 

- 70007-4260 – (+) 2.000,00 zł energia elektryczna, 

- 75412-4210 – (+) 6.000,00 zł zakup materiałów dla OSP, 

- 75412-4260 – (+) 10.000,00 zł, 

- 75412-4300 – (+) 2.000,00 zł, 

- 75412-4430 – (+) 3.385,00 zł (ubezpieczenie samochodów OSP), 

- 90001-4210 – (+) 10.000,00 zł (zakup na materiały dla oczyszczalni ścieków), 

- 90001-4260 – nie dokonano planowanej zmiany (-) 20.000,00 zł, 

- 90001-4300 –(+) 40.000,00 zł (planowane było 10.000,00 zł), 

- 90005-6050 – nie dokonano zmiany „Zakup i montaż instalacji fotowoltaicznych na 

obiektach Gminy Kotlin”, 

- 90015-4260 – nie dokonano planowanej zmiany, 

- 90015-4300 – (+) 69.560,71 zł (czynsz dzierżawny oprawy oświetleniowe- planowane 

było 20.000,00 zł), 

- 90095-4300 – (+) 10.000,00 zł (usługi związane z naprawą sprzętu), 

- 90095-4430 – (+) 984,00 zł (ubezpieczenie sprzętu), 

- 92105-4210 – (+) 4.000,00 zł, 

- 92105-4300 – (+) 3.000,00 zł, 

- 92120-6580 – dokonano zmiany na kwotę (-) 183.420,00 a nie jak planowano na 

kwotę (-) 163.420,00 zł. 

 

3) w załączniku nr 4 dokonuje się zmiany - przychody o kwotę (-) 500.000,00 zł – 

podpisany aneks zmniejszający kredyt w BS do kwoty 1.500.000,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady pytał o uwagi do wniesionych  autopoprawek. Wobec braku uwag, 

zarządził głosowanie.  

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte jednogłośnie, 

13 głosami „za”. 
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Wyniki głosowania 

ZA (13) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

            Następnie, wobec braku uwag do projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwała nr VI/49/2024 zmieniająca uchwałę ws. budżetu Gminy Kotlin na rok 2024 

została podjęta jednogłośnie, 13 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (13) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotlin na lata 2024-2035. 

Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały  

polegające na wprowadzeniu następujących zmian: 

- zwiększa się dochody do kwoty 56.733.617,28 zł, 

- zwiększa się wydatki do kwoty 59.012.533,55 zł, 

- zmniejsza się przychody o kwotę  500.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady pytał o uwagi do wniesionych  autopoprawek. Wobec braku uwag, 

zarządził głosowanie.  

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte jednogłośnie, 

13 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

ZA (13) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

            Następnie, wobec braku uwag do projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwała nr VI/50/2024 zmieniająca uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotlin na lata 2024-2035 została podjęta jednogłośnie, 13 głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (13) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  
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NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

 

18. Zaopiniowanie wniosku Wójta Gminy  o dofinansowanie  budowy dróg transportu 

rolniczego. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt opinii, a następnie wobec braku uwag 

zarządził głosowanie. 

Opinia  nr VI/1//2024 w sprawie  wniosku Wójta Gminy Kotlin o dofinansowanie budowy 

dróg transportu rolniczego została podjęta jednogłośnie, 13 głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (13) 

Hudak Marta, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak Adam, 

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz 

Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(2) Kierczyńska Anna, Szyszka Robert 

 

 

19. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Wójt Gminy udzielił następującej odpowiedzi na wnioski zgłoszone na V sesji: 

1. Uszkodzone kosze do koszykówki na targowisku w Kotlinie  zostaną naprawione o co 

wnioskował radny Zdzisław Staszak.  

2. Wniosek pisemny  radnej Anny Kierczyńskiej w sprawie ograniczenia prędkości i 

zamontowania lustra przy drodze powiatowej w Sławoszewie i wniosek radnej 

Kingi Śmigielskiej w sprawie zamontowania luster na skrzyżowaniach  w Kotlinie 

przesłano, wg właściwości, do zarządcy dróg powiatowych tj. Starostwa 

Powiatowego w Jarocinie. 

3. Radnej Dominice Kwiecińskiej udzielono pisemnej odpowiedzi na interpelację w 

sprawie zamontowania dodatkowych kratek odprowadzających wodę przy drodze 

Twardów - Racendów. Ponadto przesłano radnej  dokumentację techniczną dot. 

remontu świetlicy w Twardowie. Wniosek radnej o zamontowanie muldy przy 

posesji nr 55 wysłano 15 lipca do Powiatowej Komisji ds. Zarządzania Ruchem na 

Drogach Powiatowych i Gminnych w celu wydania opinii. Następnie w wyniku 

braku odpowiedzi, wysłano monit w dniu 7 października i nadal czekamy za 

opinią. Wniosek o przycięcie drzew na Osadach  zostanie w najbliższym czasie 

zrealizowany.  

4.  Wniosek radnego Adam Łuczak o poprawienie uszkodzonej kostki brukowej na 

chodniku przy posesji nr 13 w Magnuszewicach – Parcele będzie realizowany w 

próżniejszym terminie. Obecnie gminna ekipa pracuje przy układaniu chodnika w 

Woli Książęcej. 

5. Wykopanie rowu przy posesji nr 42 – 43  przy drodze gminnej w Woli Książęcej, o 

które wnioskował radny Józef  Winiecki może zostać zrealizowane w przyszłym 

roku, zgodnie z planem wykonywanych prac remontowych.  

6. Na wniosek sołtyski Sławoszewa wystosowano pismo do właściciela posesji nr 51 o 

przycięcie drzew rosnących na jego nieruchomości na łuku drogi powiatowej w 

Sławoszewie. 
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7. Przeprowadzono wizję w terenie w sprawie wycięcia 3 jarzębin przy boisku w 

Magnuszewcach oraz wycięcia suchego drzewa przy starych  blokach na wniosek 

Sołtysa Magnuszewic. Ustalono, że jarzębiny rosną na terenie gminnym i 

kwalifikują się do wycięcia. Natomiast o wycięcie suchego drzewa przy blokach 

musi wystąpić właściciel gruntu.  Naprawienie oświetlenia ulicznego zgłoszono 9 

października. 

8. Wysłano do firmy wykonującej kanalizację pismo w sprawie naprawienia uszkodzonej 

rury przepływowej między stawami w Orpiszewku, o co wnioskował sołtys 

Orpiszewka. Poza tym wykonanie przepływu na chodniku przy bloku w 

Orpiszewku zostanie zrealizowanie w próżniejszym terminie, zgodnie z planem 

wykonywanych prac remontowych. 

9. Wniosek sołtysa Kotlina w sprawie ustawienia znaku tonażowego 12 t przy ul. 

Teodorowskiej w Kotlinie od strony ul. Rymarkiewicza wysłano do Powiatowej 

Komisji ds. Zarządzania Ruchem na Drogach Powiatowych i Gminnych w celu 

wydania opinii. Kontener na odzież  przy ul. Norwida został opróżniony.  

10. Wykonano płukanie hydrantów w Parzewie na wniosek przewodniczącego Rady 

Dariusza Walczak.  

 

Ponadto poinformował, że wnioski zgłoszone na ostatniej sesji w sprawach dróg 

powiatowych wysłano w dniu 4 października do zarządcy dróg powiatowych czyli 

Powiatu Jarocińskiego. Odpowiedzi nie otrzymaliśmy do tej pory.  

Ponadto informował, że 10 października br. otrzymaliśmy z Referatu Dróg 

Powiatowych   w Jarocinie Starostwa Powiatowego odpowiedzi na wnioski radnych i 

sołtysów zgłoszone na sierpniowej sesji o treści: 

- ubytki w jezdni w Twardowie zostały już uzupełnione grysami z emulsją ponadto             

w październiku zaplanowano tam naprawę jezdni masą asfaltową na gorąco, 

-  na ul. Rymarkiewicza w Kotlinie  w październiku br. wykonana zostanie nowa 

nawierzchnia asfaltowa, 

- ubytki w nawierzchni jezdni na odcinku Wola Książęca – Twardów zostały 

uzupełnione grysami z emulsją, 

- rozwiązanie problemu odprowadzenia wody opadowej przy posesji nr 26 we Woli 

Książęcej wymaga poniesienia nakładów finansowych, które nie były 

uwzględnione                      w tegorocznym budżecie, dlatego zdanie to może być 

zrealizowane z nowego budżetu, 

- w celu wycięcia drzew w Kurcewie i Magnuszewicach dokonana zostanie wizja                         

w terenie na podstawie której złożony zostanie wniosek o wyrażenie zgody na 

usunięcie drzew, 

- zlecono niezwłoczne odmalowanie linii bezwzględnego zatrzymania na 

skrzyżowaniu dróg 4195P z drogami 4197P oraz 4192P, 

- wycięcie krzewów przy drogach Kotlin – Racendów, Kotlin Wilcza oraz 

Witaszyce – Tarce ze względu na ograniczone środki finansowe będzie możliwe 

tylko w ograniczonym zakresie, 

- zlecono również uprzątnięcie śmieci przy drodze powiatowej Magnuszewce – 

Prusy. 
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20. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radna Kinga Śmigielska odczytała wniosek wspierający mieszkańca w sprawie 

budowy drogi.  Zwraca się z prośbą o pozytywne rozpatrzenie wniosku mieszkańca 

naszej gminy, który został złożony 30 września tego roku do wójta, pana Pawła 

Wyremblewskiego. Mieszkaniec ma duży problem z dojazdem do swoich działek, a w 

zasadzie jest to zupełny brak dostępu. Problem zgłaszał już w 2019 roku do poprzednich 

władz Gminy Kotlin, jednakże nie został ten problem rozwiązany. W związku z 

powyższym, wnioskuje o wykonanie tejże drogi, która będzie kontynuacją ulicy Jana 

Pawła II. 

 

Ponadto wnioski zgłosili: 

1) Radna Dominika Kwiecińska w sprawie: 

− naprawienia chodnika przy drodze powiatowej w Twardowie na odcinku od 

posesji nr 4 do 6, 

− uzupełnienia asfaltem dużej wyrwy w poboczu na drodze powiatowej w 

Twardowie przy posesji nr 4, 

− uzupełnienia asfaltem ubytków w jezdni przy kościele w Twardowie. 

Ponadto radna zgłosiła uszkodzony hydrant na cmentarzu. 

Wójt odpowiedział, że hydrant został już naprawiony. 

Pytała czy zostały już zrobione kratki odprowadzające wodę na  Róży. 

Wójt odparł, że jeszcze nie. 

Radna ponadto poruszyła temat podwyżki podatku rolnego. Powiedziała, że 

analizowała jak ta podwyżka wpłynie na wysokość wymiaru podatku dla przeciętnego 

rolnika. Na przykładzie gospodarstwa, które mąż prowadzi o wielkości 12 ha. Więc w 

tym roku był to podatek w wysokości 1.807 zł. W przyszłym roku będzie 1.946zł, tak 

więc 140 zł będzie więcej. 

 

2) Radny Robert Klubś pytał o termin realizację wniosku w sprawie wycięcia drzew przy 

ulicy Rymarkiewicza. 

3) Sołtyska Sławoszewa Beata Skowrońska w sprawie: 

− usunięcia chwastów z chodnika przy drodze powiatowej w Sławoszewie na 

odcinku od stawu do sali wiejskiej, 

− załatania dziur w asfalcie przy sklepie (posesji nr 37)  w Sławoszewie, 

− ustawienia znaku informacyjnego przejście dla pieszych przy drodze 

powiatowej w Sławoszewie na wysokości posesji nr 13, 

− przycięcia wierzby przy sali w Sławoszewie. 

 

4) Radny Józef Winiecki w sprawie naprawienia przystaniu autobusowego w Woli 

Książęcej przy posesji nr 110. 

 

5) Sołtys Magnuszewic Grzegorz Jankowiak w sprawie naprawienia chodnika przy 

drodze powiatowej w Magnuszewicach naprzeciwko plebani. 
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21. Zamknięcie obrad.   

       

    Dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady zamknął VI sesję Rady Gminy 

Kotlin. 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

    Przewodniczący Rady 

    /-/ Dariusz Walczak 

 

Link do sesji >>>  https://esesja.tv/transmisja/59313/vi-sesja-rady-gminy-30-pazdziernika-

2024.htm 

 

Link do wyników głosowania >>> https://kotlin.esesja.pl/posiedzenie/11dd7559-aca1-4 

 

Link do uchwał z VI sesji >>> https://kotlin.bip.net.pl/?c=678  

 

 

https://esesja.tv/transmisja/59313/vi-sesja-rady-gminy-30-pazdziernika-2024.htm
https://esesja.tv/transmisja/59313/vi-sesja-rady-gminy-30-pazdziernika-2024.htm
https://kotlin.esesja.pl/posiedzenie/11dd7559-aca1-4
https://kotlin.bip.net.pl/?c=678

